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Protokół Nr 1/06 
z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 23.01.2006 r. 
 
 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Analiza Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Koronowo                   

na lata 2003-2007. 
3. Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXIX sesję Rady Miejskiej       

w Koronowie. 
4. Sprawy bieżące Komisji. 
5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 
 
Ad. 1 
 
Przewodniczący Komisji Tomasz Gordon otworzył posiedzenie Komisji, powitał 
zebranych, stwierdził quorum i przedstawił porządek posiedzenia. 
 
W posiedzeniu Komisji udział wzięły osoby zgodnie z załączoną do niniejszego 
protokołu listą obecności, która stanowi załącznik nr 1. 
 
 
Ad. 2  
 
Zastępca Burmistrza Koronowa Andrzej Kołodziejczyk przedstawił projekt uchwały    
w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Koronowo na lata 2006-2010. 
W/w poprosił o dokonanie zmiany w projekcie uchwały, w miejsce wyrazu 
„odbudowa” wprowadzić „przebudowa” i w miejsce „modernizacja” wprowadzić 
„rozbudowa”. 
Do projektu uchwały, którą radni otrzymali w materiałach na sesję, Zastępca 
Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk poprosił o dopisanie dwóch zadań inwestycyjnych: 
jako 29. Przebudowa drogi Gminnej Buszkowo – Łąsko Wielkie na odcinku 1 km        
i jako zadanie 30. Budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w Mąkowarsku – 
jest to wniosek Komisji Oświaty. 
 
Radna Maria Kulczyk – Proszę o dopisanie do wykazu zadań – Budowa Remizy 
Strażackiej w Gościeradzu. Budowa ruszy w tym roku, a pieniędzy nie starczy. 
 



Radny Kazimierz Szewczyk – Jak znam Gościeradz, wszystko z OSP jest               
na zasadzie wymuszania. 
 
Radny Tomasz Gordon – To zadanie należy przeanalizować. Na początku miały być 
środki na projekt. Reszta miała pochodzić, jeśli chodzi o środki, z zewnątrz. Jeśli pan 
Szewczyk wniosku nie złoży, to ja zgłoszę wniosek o budowę remizy strażackiej     
we Wtelnie. 
 
Radny Tomasz Gordon – Zgłaszam wniosek o wprowadzenie do Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego zadania „Budowa Remizy Strażackiej we Wtelnie”. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Miejsce, na którym miałaby być 
posadowiona remiza we Wtelnie jest zabezpieczone. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Nie znamy kosztów budowy remiz. Jaka, zdaniem 
pana Burmistrza, byłaby to kwota? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Jeśli chodzi o Gościeradz, byłoby              
to dofinansowanie w kwocie 100-150 tys.  
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Jeśli to ma być dofinansowanie, to przyjąć              
do realizacji do zadań inwestycyjnych na 2007 rok. 
 
Wprowadzić do wykazu zadań inwestycyjnych na 2007 r. zadanie – Dofinansowanie 
budowy remizy strażackiej w Gościeradzu.  
Wniosek przeszedł jednogłośnie.  
 
„Za” wnioskiem o wprowadzenie do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania – 
Budowa remizy strażackiej we Wtelnie na lata 2007-2009 opowiedzieli się wszyscy 
członkowie Komisji. 
 
Radny Tadeusz Klonowski – Mówi się w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym                
o budowie sieci wodociągowej, a nie mówi się o budowie studni. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Pan radny ma rację. 
 
Dyrektor ZGKiM w Koronowie Ryszard Chrzanowski – Moim zdaniem, co najmniej 
jedną studnię należałoby zbudować, nie ma tego w Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Jeśli ktoś zarabia na wodzie i ściekach, to powinien 
za to modernizować sieć.  
Trzeba wskazać przez ZGKiM, czego potrzeba w zakresie budowy studni,              
aby zabezpieczyć wodę. 
 
Radny Tomasz Gordon – Moim zdaniem, jeśli jest taka potrzeba budowy studni,       
to powinien pan Dyrektor ZGKiM złożyć wniosek do Burmistrza czy Rady Miejskiej   
w tej sprawie. 
 



Radny Tadeusz Klonowski – Należy wykonać analizę wydolności studni głębinowych 
Gminy. 
 
Zastępca Burmistrza Koronowa Andrzej Kołodziejczyk – Moim zdaniem to ZGKiM    
w Koronowie analizę taką winien wykonać. Taka analiza w roku bieżącym zostanie 
wykonana. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Taką analizę wykonamy i jeśli okaże się,  
że dla zabezpieczenia odpowiedniej ilości wody mieszkańcom będzie niezbędne 
pobudowanie studni, to taka studnia powstanie. 
 
Radny Wojciech Radgowski – Zgłaszam wniosek o pobudowanie drogi powiatowej 
Nowy Dwór – Buszkowo. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – My nie jesteśmy właścicielami tej drogi. 
 
Radny Wojciech Radgowski – Wcześniej budowa drogi powiatowej była                     
w Wieloletnim Planie inwestycyjnym.  
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – My możemy zwrócić się z wnioskiem        
do starostwa powiatowego o ujęcie tego zadania w planach starostwa.  
 
„Za” wnioskiem głosowało 9 członków Komisji, 1 „wstrzymał się” od głosu. 
 
 
Dyrektor ZGKiM w Koronowie Ryszard Chrzanowski omówił projekt uchwały             
w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu w złotych 
dla określenia miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego pracowników 
zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie. 
 
„Za” projektem głosowało 8 członków Komisji, 2 „wstrzymały się” od głosu. 
 
 
Pani Janina Zakrzewska – Kierownik Wydziału Oświaty przedstawiła projekty uchwał 
w sprawie określenia kwoty najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości 
jednego punktu dla celów ustalenia tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników nie będących nauczycielami, zatrudnionych                    
w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez Gminę. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – W sprawie podwyżek zwracali się do mnie 
sami pracownicy jak i dyrektorzy szkół. Podwyżka ta jest uzgodniona ze związkami 
zawodowymi.  
 
W dalszej części posiedzenia Komisji Pani Janina Zakrzewska omówiła projekt 
uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli.  
Zmiany dotyczą § 3 ust. 4, § 4 ust. 1 i 4, § 8 ust. 4 i 5. 
 
„Za” w/w projektem głosowali wszyscy członkowie Komisji. 
 
 



Pani Aleksandra Szyszka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z WFOŚiGW w Toruniu na budowę kanalizacji sanitarnej w miejscowości 
Mąkowarsko Gminy Koronowo III etap. 
 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do w/w projektu. 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami przedstawiła projekt uchwały   
w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Koronowo. 
 
Zastępca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany m.p.z.p. zatwierdzonego Uchwałą                 
Nr XXV/243/97 z dnia 7 lutego 1997 r. w zakresie punktu 6, działki nr 1201               
w Koronowie z budownictwa mieszkaniowego na parking. 
 
Zastępca Burmistrza Sławomir Marszelski przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zawarcia porozumienia międzygminnego o przyjęciu o przyjęciu przez miasto 
Bydgoszcz zadań Gminy w zakresie przyjmowania osób w stanie nietrzeźwości      
do Izby Wytrzeźwień w Bydgoszczy. 
 
 
Ad. 5 
 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji zamknął 
posiedzenie. 
 
 
 
 
 
 

Protokół sporządziła    Przewodniczący Komisji 
 
     Adela Rojek             Tomasz Gordon 


